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Beszámoló
Elnök

2021. 12. 07. - 2022. 02. 15.

Jeges Viktor Péter



Időrendi bontás

2021.

• 2021. december 13. Szenátus

• 2021. december 14. EHÖK Elnökségi ülés

• 2022. január 12. EHÖK Elnökségi

• 2022. január 19. EHÖK Elnökségi

• 2022. január 20. Egyeztetés Utrecht University Science Homours Academy

• 2022. január 26. EHÖK Elnökségi

• 2022. február 2. EHÖK Elnökségi

• 2022. február 10. EHÖK Elnökségi

• 2022. február 10. Egyeztetés Utrecht University Science Homours Academy



december-január
Az elmúlt beszámolóm óta eltelt időszakban kevés dolog ért el végleges stádiumba, így be-

számolóm rövid lesz.

A TTK Kari Tanácsa elfogadta, hogy minőségbiztosítási rendszert vezet be az oktatási
kutatási munka véleményezésére, melynek pontos formája jelenleg kidolgozás alatt áll, ennek
hallgatói véleményezési részéről még folynak az egyeztetések. Célunk, hogy a hallgatói vé-
lemények nagy hangsúlyt kapjanak, hiszen az oktatási munka megítélése ezen nyugszik. Itt
kiemelkedő fontosságú az órán megvalósuló tisztelet, a tudásátadás hatékonysága és az oktató
segítőkészsége.

Az Elnökségi üléseken elindult az egyeztetés a félév egyetemi programjairól, így a Lágy-
mányosi Eötvös Napok, melyek lebonyolításában a lágymányosi karok fontos szerepet fognak
játszani, illetve a gólyatáborokról. Várható ezeken kívül egy vezetőképző a nyári időszakban.

Újra aktuális a Lakhatási támogatási keret felosztása a Kollégiumi Központ és a Szociális
keret között, melynek részletei még tárgyalás alatt állnak.

Józsa Kornél, Irodavezető beszámoló
A vizsgaidőszak alatt az iroda zárva volt, ahogyan a távoktatás alatt is zárva lesz. Az e-

mailben, vagy egyéb úton hozzám eljutó kérdésekre legjobb tudásom szerint válaszolok. Az új
félévben valószínűleg változni fog az iroda nyitvatartási ideje, de a tanítási gyakorlatom miatt
az órarendem még nem teljes mértékben ismert, így addig türelmet kérek az esetleges kíváncsi
személyektől.

Budapest, 2022. február 12. Jeges Viktor Péter
e-mail: elnok@ttkhok.elte.hu Elnök
telefon: 70/866-6928 ELTE TTK HÖK



Elnökhelyettesi Beszámoló

ELTE TTK HÖK

2022.02.15-ei Küldött Gyűlésre

Időrendi bontás:

2021.12. 07. Küldött Gyűlés

2022.01.26. Kari Tanács ülés

2022.01.09. Tisztségviselői ülés

Szöveges beszámoló:

A legutóbbi küldött gyűlést követően az online platformon illetve telefonon tartottam a
kapcsolatot Jeges Viktor, elnökkel. Igyekeztem segíteni a munkáját, meghallgatni a felmerülő
problémákat és tanácsokkal ellátni.

A tisztségviselői ülésen nem tudtam részt venni, de előtte és utána is egyeztettünk és
megbeszéltük az aktualitásokat.

Az elmúlt időszakban a Kari Tanácson részt vettem, a delegáltságomnak eleget tettem.

A fogadóórával kapcsolatban nem keresett meg senki. Az e-maileket rendszeresen
ellenőriztem, megválaszoltam.

Néhány további gondolat:

Szeretném folytatni az előző félév munkáját, tehát a tisztségviselői gárda csapattá

kovácsolását és a HÖK imázsának javítását, így ezek ebben a félévben is maradtak a céljaim

között. Az előző félévben már összegyűjtöttünk pár ötletet, de ennek ellenére szeretnék a

tisztségviselőkkel idén is külön-külön leülni és átbeszélni a féléves terveiket, illetve, újabb

ötleteket szerezni, hogy minél színesebb és szórakoztatóbb programokat tudjak összeállítani.

A jó idő beköszöntével kültéri programokkal szeretnék előállni.

Terveim között szerepel, hogy több alkalommal benézzek a tisztségviselők fogadóórájára,

hogy a közelgő programokat, a felmerülő problémákat, az aktualitásokat személyesen meg

tudjuk beszélni, meg tudjuk oldani. Ezzel a célom az lenne, hogy egy dinamikusabb kapcsolat



alakuljon ki közöttünk. Úgy gondolom, hogy ezeken a személyes alkalmakon hatékonyabban

fogunk tudni kommunikálni és átlátni helyeteket, mint az online térben.

Továbbra is igyekezni fogok Jeges Viktor, elnököt tehermentesíteni és segíteni a munkáját,

illetve a kitűzött céljaink elérését előre mozdítani.

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, ha felmerült benned bármilyen kérdés, javaslat,

akkor keress bátran és bizalommal.

Vígvári Cseperke Budapest, 2022.01.11.
Elnökhelyettes, ELTE TTK HÖK
elnokhelyettes@ttkhok.elte.hu

+3620/229-4657

mailto:elnokhelyettes@ttkhok.elte.hu


 

Beszámoló 
Gazdasági referens 

Kosztyó Péter 

2022.02.15.-ei Küldöttgyűlésre 

Időrendi bontás 

• 2021.12.07. Küldöttgyűlés 

• 2021.12.07. Gazdasági bizottsági ülés 

Iskolaszövetkezet 

Iskolaszövetkezeten keresztül dolgozók kifizetése rendben megtörtént. 2022-es évtől béremelés lépett 

életbe, így kérném azokat, akik tavaly regisztráltak és még nem írták alá a szerződésmódosítást, 

néhány perc alatt online tegyék meg. Aki úgy gondolja, hogy a jövőben szeretne bármilyen 

rendezvényen is segíteni, jelezze a gazdos emailcímen, és elindítjuk a regisztrációt. Ez megkönnyíti 

a jövőbeli munkavégzést is. 

Kisrendezvények 

A rendezvények kifizetése tudomásom szerint rendben megtörtént. 

Leltározás/selejtezés 

A leltározandó eszközök listája megérkezett, ezek helyzete ismert. Ha bárkinél lenne HÖK 

tulajdonában lévő eszköz, az írjon egy emailt, fontos lenne minden eszköz pontos helyének ismerete. 

Parkolás 

Az új félévhez érve megnőtt a parkolási igényeket leadók száma (emlékeztető: a parkolási igény csak 

egy félévre szól, félévente meg kel újítani), ezeket a héten többször is leadtam. 

Utódképzés 

Olyan szerencsés helyzetben vagyok, hogy két utódjelöltem is van. Nekik a jelenlétet nem igénylő 

ismeretek nagy részét már sikerült átadnom. 

Hallgatói megkeresésekre legjobb tudásomnak megfelelően válaszoltam. 

Bármilyen kérdés esetén bátran keressetek, 

Kosztyó Péter 

Gazdasági referens 

gazdasagi@ttkhok.elte.hu 



ELTE TTK HÖK
Tanulmányi referens

Küldöttgyűlési beszámoló
Időszak: 2021.12.07. - 2022.02.15.

Időrendi bontás:
• 2021. december 07. Rendes Küldöttgyűlés

• 2021. december 15. HÖOK Vezetőképző follow up esemény

• 2022. február 09. Tisztségviselői ülés

Beszámoló:
HÖOK Vezetőképző follow up esemény:

A másfél órás online esemény keretében tovább folytattuk az őszi vezetőképzőben megkezdett
munkát. A tárgyalt téma továbbra is az egyetemi minőségbiztosítás volt, a téma tárgyalásának
továbbra sem értünk a végére, így várható egy újabb ilyen esemény február vagy március folyamán.
Azzal, hogy ezen belül milyen témákról beszéltünk nem hosszabítanám a beszámolómat, az ez
iránt érdeklődők keressenek nyugodtan és bővebben kifejtem az eseményen elhangzottakat.

Tisztségviselői ülés:

A beszámolási időszakban egy tisztségviselői ülés került megtartásra online formában. Ezen az
ülésen részt vettem. Az ülés folyamán Jeges Viktor elnök úr tájékoztatott minket az aktualitá-
sokról és meghallgatta a véleményünket azok kapcsán. Ezen kivűl az ülésen más említésre méltó
dolog nem történt.

EHÖK Tanulmányi Bizottság:

Az EHÖK Tanulmányi Bizottság az időrendi bontásban nem szerepel, ennek az az oka, hogy a
bizottság ülése 02.15.-én esedékes 18:30-tól, így a küldöttgyűléssel valószínűsíthető ütközés miatt
nem fogok tudni rajta részt venni. Erről egyeztettem Bérces Luca EHÖK Tanulmányi alelnökkel,
aki egy külön megbeszélés során tájékoztat majd az ülésen elhangzottakról, az itt elhangzottakat
majd a következő beszámolómban olvashatjátok. Ezen felül, bár hivatalos ülés nem volt, online
folyamatosan tartom a kapcsolatot a bizottság többi tagjával (a kari tanulmányi referensekkel)
az aktualitások kapcsán. Ezek közül az aktualitások közül az online félév kezdést említeném,
amelyről fontos volt, hogy a karok időben értesítsék a hallgatókat. Ez nálunk szerencsére, Müller
Viktor oktatási dékánhelyetes úr levele által időben megtörtént.

Tanulmányi problémák:

Az elmúlt időszakban rengeteg megkeresés érkezett, amelyekre igyekeztem minél részletesebb és
informatívabb választ adni, azonban a sok megkeresés következtében néhány esetben a válaszadási
idő hosszúra nyúlt, ezért elnézéseteket kérem, valamint remélem nem okoztam vele senkinek kel-
lemetlenséget. A megkeresések rengeteg különböző témával kapcsolatban érkeztek, így itt ezeket
most kivételesen nem sorolnám fel. Köszönöm a segítséget Lőrincz Péter EHÖK tanárképzési refe-
rensnek és Juhász Anna tanárképzési szakterületi koordinátornak, akik a tanárképzésben történő
kredit elfogadtatással kapcsolatos kérdésben segítkeztek.
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Tárgyfelvétel és félév kezdés:

A tárgyfelvétellel kapcsolatban érkezett pár visszajelzés a hallgatók részéről, ezek többnyire azzal
kapcsolatosak voltak, hogy a tárgyak nem lettek időben meghirdetve, valamint azzal kapcsolatban,
hogy az oktatók téves tárgykódon akarták felvetetni a kurzust a hallgatókkal. Ezekről az adott
szakterületi koordinátorral egyeztettem és a problémák megoldásra kerültek, vagy a megoldásuk
folyamatban van. Az első oktatási hét az online oktatásban indult félévben most ért véget,
így jelenleg is egyeztetek a szakterületi koordinátorokkal arról, minden rendben ment/megy-e,
egyenlőre nem ütköztem bele semmilyen jelentős problémába.

Mentorkisokos:

Komáromi István mentorkoordinátor kérésére elkészült a mentor kisokos tanulmányi részének át-
dolgozása, így a mentorok egy kicsit bővebb tanulmányi részt kapnak kézhez idén. Ennek minden
információjának valóságtartalmát ellenőriztem a nemzeti felsőoktatási törvényben, valamint a
hallgatói követelményrendszerben. A jelenlegi verziónak két része van, amely kiegészítésre szo-
rulhat. Az egyik a tanárképzésre vonatkozó részek, amelyek a folyamatban lévő képzés változás
miatt kérdésesek, így ezek az információk könnyen lehet, változni fognak, amennyiben így lesz,
arról a mentorokat mindenképpen tájékoztatni fogom. Itt köszönném meg Lőrincz Péter segítsé-
gét, aki a tanárképzésre vonatkozó részekben található információk valóságtartalmáról adott friss
tájékoztatást. A másik ilyen rész a távolléti oktatás. Mivel nem lehet tudni a 2022/2023-as tanév
milyen formában kezdődik majd el, és éppen milyen szabályok lesznek életben, így nem írtam
különösebben sokat erről az idei kisokosba. Ha nem jelenléti formában kezdődik a következő fél-
év, akkor a mentorokat én inkább egy külön továbbképzés formájában tájékoztatnám a távolléti
oktatás aktuális szabályairól. A kisokos tanulmámyi részével kapcsolatos észrevételeket szívesen
fogadom.

Egyebek:

• Egyéb bizottságok: A Tanulmányi és Oktatási Bizottságba és a Kari Kreditátviteli Bizott-
ságba habár a delegálásom korábban megtörtént, azonban a Kari Tanács csak január végén
fogadta el azokat, így ezeknek a munkájában csak onnantól tudok részt venni. Ebben az
időszakban egyik bizottság sem ülésezett.

• Mentorképzés előadások: A mentor kisokos befejezését követően Komáromi István mentor-
koordinátorral elkezdtük leegyeztetni a mentor jelölteknek szánt előadások időpontjait és az
azokon érintendő témákat.

• Felvételi: A 2018-as és 2019-es évfolyamok számára kiküldtem egy emlékeztetőt/tájékoztatót
a szeptemberben induló képzések felvételei eljárásáról, annak fontosabb határidőiről.

A beszámolási időszakban személyesen fogadóórát nem tartottam, e-mailben álltam a hallgatók
rendelkezésére. A levelezést karbantartottam, a beérkező kérdéseket megválaszoltam, a problé-
mákkal foglalkoztam. Sajnos egyes esetekben a válaszadási idő kicsit hosszúra nyúlt, ezért min-
denkitől elnézést kérek, igyekszem minden megkeresésre néhány napon belül válaszolni. Delegá-
lásaimnak eleget tettem. A szakterületi koordinátorokkal és az elnökkel a felmerülő problémákról
egyeztettem.

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat. Kérdés vagy megjegyzés esetén fordulj hozzám
bizalommal.

Hajdúdorog, 2022. február 12.
Sarus Balázs

ELTE TTK HÖK
Tanulmányi referens

tanulmanyi@ttkhok.elte.hu
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Beszámoló 

Tudományos referens 

2022. 02.15-i Rendes Küldöttgyűlésre 

2021. 12. 07. – 2022. 01. 31. 

Időrendi bontás: 

2022. 01. 06. – KÖB ülés 

Szöveges beszámoló: 

Papp Gergely, ösztöndíjakért felelős referenssel megreformáltuk a rendszeres 

tudományos ösztöndíj kiírását, pontozási szempontrendszerét, amit a KÖB 2022. 01. 6-án el is 

fogadott, és a jelenleg futó pályázat már eszerint került kiírásra.  

Komáromi István mentorkoordinátor kérésére írtam egy rövid tájékoztatót a kari 

tudományos hallgatói életről, lehetőségekről a Mentorkisokosba. 

2022. 01. 31-én lemondtam a tisztségemről, szeretném megköszönni mindenkinek a 

közös munkát és további sok sikert kívánok!  

Köszönöm szépen, hogy elolvastátok a beszámolómat! 

Budapest, 2022. 01. 31. 

Oelberg-Pánczél Emese 

Tudományos referens 

tudbiz@ttkhok.elte.hu 



 

 

Kutas Domonkos 

kommunikációs referens 

kommunikacio@ttkhok.elte.hu 

 

 

Beszámoló 

az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlésének 

 

Időrendi bontás: 

• 2021.12.07. Rendes Küldöttgyűlés 

• 2021.12.09 I. Mentorrendszer Bevonó 

• 2022.01.28-30. ICE 2022 

 

Szöveges beszámoló: 

Az utolsó Küldöttgyűlés óta két nagyobb eseményünk volt, aminek a hirdetésében 

segédkeztem.  

Az első az I. Mentorrendszer bevonó, amihez az esemény készítését kaptam feladatul, illetve 

annak hirdetésével foglalatoskodtam, a második nagyobb hangvételű projekt az idei ICE ’22 

volt, aminél szintén eseményt és posztolást végeztem. Itt is szeretném megköszönni a közös 

munkát Komáromi Pisti Mentorkoordinátornak, illetve Horváth Luca Halap elnöknek. 

Ezen kívül több megkeresés is érkezett események promózásáról Pádár Kitti rendezvényekért 

felelős referensünktől, amiket a Facebook oldalunkon osztottam meg.  

Több projekt is zajlik most a napokban. A Hallgatói Alapítvány szervezésében hirdetjük a 

Prágai utazást, a TÓK és BGGyk társszervezésében pedig a jövő heti, 02.17-ei Álarcosbálat 

promótáljuk. A következő heti II. Mentorrendszer Bevonóhoz is elkészült az esemény, itt még 

az online csatorna megoldását kell leegyeztetni.  

A vizsgaidőszakban nem sok lehetőségem adódott arra, hogy bejussak az egyetemre, így a 

plakátok kirakása elcsúszott, a következő héten tervezem ezt rendezni és a hirdetőtáblákat 

rendbe rakni.  

Az e-mailes megkeresésekre lehetőségeimhez mérten válaszoltam, fogadóóráimat az online 

vizsgaidőszak miatt egyéni egyeztetés alapján tartottam meg.  

mailto:kommunikacio@ttkhok.elte.hu


 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, ha kérdésed van keress bátran!  

 

Budapest, 2022. 02. 12.        Kutas Domonkos 

Kommunikációs referens  
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Beszámoló 
Rendes Küldöttgyűlésre 

Rendezvényszervező referens 

Pádár Kitti 

 

Időrendi bontás: 

 2021. december 7. Rendes Küldöttgyűlés 

 2021. december 11. Tisztségviselői Karácsony 

 2022.január 12. Megbeszélés Gasparik Márkkal, Gamerland rendezvényszervezőjével  

 2022.január 28-30. ICE 

 2022. február 1. EHÖK Sportbizottsági ülés  

Szöveges beszámoló: 

1. Megbeszélés Gasparik Márkkal: 

Gasparik Márk december folyamán keresett meg azzal a kéréssel, hogy szeretné velem 

átbeszélni a lehetőségeket, hogy milyen közös egyetemi programokat lehetne együtt 

szervezni, valamint szerette volna bemutatni a Gamerland helyszínét is. Erre a 

megbeszélésre január 12-én került sor. Meglátásom szerint a helyszín és a feltételek, 

amiket biztosítani tudnának inkább más karokkal összevont eseményekre alkalmas, kari 

programokhoz sem vetném el, de azt mindenképpen meg kell jegyeznem, hogy 

költségesebb lenne.    

 

2. ICE: 

Az ICE szervezése során Pintér Bence és Simonka Tamás munkáját segítettem, főleg az 

állomásos feladatok kitalálásával. A közös munka nagyon jó hangulatban és 

gördülékenyen telt, a visszajelzések is pozitívak. Nagyon jól sikerült visszatérése volt 

ez az eseménynek.  

 

3. EHÖK Sportbizottsági ülés: 

Február 1-én volt az első ülés az évben, így nagyrészt bemutatkozással és 

helyzetjelentéssel telt, valamint szó volt a tavasz során esetlegesen megrendezendő 

sporteseményekről. Beszéltünk a március 3-án rendezendő KEK-ről (KEK=Kárpát-
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medencei Egyetemek Kupája), valamint a március 5-én tartandó KEK RUN-ról, melyre 

várják a hallgatók jelentkezéseit.  

 

 

4. Egyéb: 

 ELTE BGGYK-TÓK-TTK Álarcos Bál:  

Február 17-én kerül megszervezésre a BGGYK-ral és a TÓK-ral a farsangi mulatság 

a Hétker Pub-ban, 19-30-as kezdéssel. Az este folyamán lesz karaoke és 

jelmezverseny, a hangulatfelelősök pedig Tuza Benedek és ThomasRush lesznek.   

 Felezők:  

A szakterületi felezők szervezése is folyamatban van, elkezdtem az egyeztetéseket 

a szakterületi koordinátorokkal a létszámokat és a helyszíneket illetően. 

 Mentorkisokos:  

Komáromi István, mentorkoordinátor kérésére elkészítettem a Mentorkisokosba a 

rendezvényekkel és sporttal kapcsolatos részemet.   

 

 

 

A tisztségemmel járó teendőimet elláttam, az e-mailekre válaszoltam, a fogadóóráimat pedig 

megbeszélés szerint online vagy személyesen megtartottam. A delegáltságommal járó 

kötelezettségeimet szintén elvégeztem.  

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat. Ha bármilyen kérdés felvetődött benned, 

nyugodtan keress meg az alábbi elérhetőségek valamelyikén, vagy pedig a Facebook-on.  

 

Érd, 2022. február 12. 

 

Pádár Kitti 

Rendezvényszervező referens 

ELTE TTK HÖK 

rendezveny@ttlhok.elte.hu 

+36 20 476 1223 

mailto:rendezveny@ttlhok.elte.hu


Beszámoló

Diákjóléti referens

2021. december 7. - 2022. február 12.

1. Időrendi bontás

• 2021.11.29.–12.12. Karácsonyi adománygyűjtés

• 2022.02.09. Tisztségviselői ülés

2. Szöveges beszámoló

Decemberben a karácsonyi adománygyűjtés tette ki a tisztséggel járó felada-
tok jelentős részét, erről bővebben a 2.1 alfejezetben írok, ezzel szemben a
vizsgaidőszak kevésbé volt eseménydús. A február 9-ei tisztségviselői ülésen
sajnos nem tudtam részt venni egyetemi elfoglaltságok miatt.

2.1. Karácsonyi adománygyűjtés

Idén rendhagyó módon közvetlenül egy gyermekotthon számára gyűjtöttünk
adományokat EHÖK-ös szervezésben, éppen ezért nem is cipősdobozokat vár-
tunk a gyűjtőpontokra, hanem játékokat, édességet, ruhákat, tartós élelmi-
szert, stb. külön, hogy biztosan jusson minden gyereknek ajándék. A gyűj-
tés során sajnos adódtak kommunikációs nehézségek, túl későn kezdődött a
hirdetés és talán kevésbé is volt népszerűsítve a TTK-n, mint korábban, de
azért összegyűltek az adományok a gyermekotthonnak. A gyűjtés a szorgalmi
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időszak végéig tartott, sokáig bizonytalan volt, hogy meddig tudnánk meg-
hosszabbítani és mikor kell elvinni az adományokat, így végül nem tudtam
hazamenni a gyűjtés végére. Az adományok elszállításában Józsa Kornél vett
részt, köszönöm neki a sok segítséget!

2.2. Mentorrendszer

Januárban átnéztem és kiegészítettem a mentorkisokos esélyegyenlőséggel és
lakhatással kapcsolatos részeit.

2.3. Levelezés és fogadóóra

Az e-mailes megkereséseket minden alkalommal megválaszoltam és igyekez-
tem segíteni.

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! Ha kérdésed van, keress a
diakjoleti@ttkhok.elte.hu címen.

München, 2022. február 12.

Keszthelyi Szilvia
Diákjóléti referens
diakjoleti@ttkhok.elte.hu
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ELTE TTK HÖK 

Ösztöndíjakért felelős referens 

osztondij@ttkhok.elte.hu 

 

Küldöttgyűlési beszámoló 

 

Időszak: 2021.12.07.- 2022.02.15. 

Időrendi bontás: 

SZÖB: 

• 12.13. SZÖB ülés (Microsoft Teams) 

• 12.14. SZÖB ülés (Microsoft Teams) 

• 01.17. SZÖB ülés (Microsoft Teams) 

• 02.01. SZÖB ülés (Microsoft Teams) 

 

KÖB: 

• 12.16. KÖB ülés (Microsoft Teams) 

• 01.06. KÖB ülés (Microsoft Teams) 

 

BÍRÁLÓI FELKÉSZÍTŐK: 

• 01.03.-05. EHÖK által tartott bírálói képzés (Microsoft Teams) 

• 01.05.-07., és 01.13. általam tartott bírálói képzés (Microsoft Teams) 

 

Ezen felül többször egyeztettem Bognár Fannival (volt EHÖK szociális alelnök), 

Domboróczky Balázzsal (EHÖK szociális alelnök) Varga Rékával (EHÖK 

elnök), Ágasvári Zsolttal (Neptun informatikus), Jeges Viktorral (TTK HÖK 

elnök) és Kóczán Gergellyel (Ösztöndíjakért felelős bizottsági tag). 

 



 
 

Beszámoló az elmúlt időszakról: 

Szociális ösztöndíjak: 

Mind a három szociális ösztöndíjunk elindult február 2.-án. Rendszeres szociális 

ösztöndíjaknál 1 évvel korábbi adathoz képest nagyjából 50-nel kevesebb kérvény 

érkezett be, így összesen 480 darab körül zártuk a mostani félévet.  

Rendkívüli szociális támogatást egészen május elejéig lehet leadni. 

Alaptámogatás keresztfélévben 11 darab érkezett, de ezeket mind technikai hiba 

miatt tudták leadni, így az összes elutasításra került. Fontos változás, hogy ettől a 

félévtől kezdve nem egy összegben, hanem havonta folyósítják.  

 

ISZTK ösztöndíjak: 

Kiírásra kerültek a szokásos kari ösztöndíjak. Több változás eszközölve lett, 

illetve a KÖB továbbiakat is tervez még. Mindegyik ösztöndíjnál elhagytuk az 

eddigi szükséges pecsételést, illetve kisebb ráncfelvarráson keresztül ment a 

rendszeres sport és a rendszeres tudományos ösztöndíjunk is.  

Rendszeres tudományos ösztöndíjnál Pánczél Emese ötletét dolgoztuk ki. 

Lényege, hogy a mostanáig szoros kizárási okokat kicsit enyhítettük, így egy 

témában több különböző munka is díjazásra kerülhet. Idéntől már Horváth Laura 

bírálja őket. 

Elkerülhetetlen lett viszont a rendszeres sport ösztöndíjnak a szűkösebb pontozási 

rendszere, ahol innentől már csak az előző félévben elért eredményt tudunk 

díjazni. Meglátjuk, hogy ezek milyen hatással lesznek az ösztöndíjainkra. Előző 

félévhez képest itt nem volt személyi változás, így továbbra is Pádár Kitti bírálja 

az egyszeri sport ösztöndíjjal együtt. 

Az egyszeri szakmai ösztöndíj hiányossága még mindig, hogy az abszolváló 

hallgatók az utolsó félévi szakmai tevékenységüket nem tudjuk ösztöndíj 

formájában támogatni. Tervezem, hogy májusba nekik lehetőségük legyen ezt 

leadni egy korábban indított pályázási időszak keretében. Előző félévhez képest 

itt is történt személyi változás, hiszen tanulmányaira koncentráló Silling Bianka 

helyett én bírálom majd ezeket. Köszönöm szépen a munkát neki! 



 
 

Bírálás: 

Előző félévből tanulva, a legnagyobb feladatunk a létszámbővítés és a fiatalítás 

volt a kari rendszeres szociális bírálásnál. Több napos felkészítő alkalmakat 

tartottam mind én mind pedig az EHÖK is. Idén előzetesen 18-an indultunk neki, 

de végül hivatalosan 12-en tettek sikeres bírálói vizsgát. Ebből a 12-ből 7 teljesen 

új, 5 pedig visszatérő bíráló volt. A bírálás az első pár napban élőben folyt a Déli 

Hallgatói Irodában, de sajnos betegség miatt az online térbe kerültünk át. Büszke 

vagyok, mert egy szuper jó csapat jött össze, akik végig teljes odafigyeléssel és 

tudásuk legjavával bíráltak. Köszönöm szépen nekik és remélem, hogy sikeres 

lesz még ez a pár nap, illetve a következő félévben is számíthatok rájuk. 

Természetesen csapatunk szívesen lát új tagokat, így aki érez magában 

lelkesedést, azt várjuk sok szeretettel.  

 

Egyebek:  

Egyeztettem többször Komáromi Istvánnal (TTK HÖK mentorkoordinátor), 

akivel a márciusi mentorképzést beszéltük át. A mentorkisokos ránk eső részét 

aktualizáltuk Kóczán Gergellyel. 

Külön szeretném megköszönni Pánczél Emesének az elmúlt félév közös 

munkáját!  

Köszönöm szépen, hogy elolvastad a beszámolómat. Ha bármi kérdésed van, 

keress bizalommal.  

 

Budapest, 2022.02.12. 

Papp Gergely Sándor 

Ösztöndíjakért felelős referens 

osztondij@ttkhok.elte.hu 
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ELTE TTK HÖK 

Ösztöndíjakért felelős bizottsági tag 

 

Küldöttgyűlési beszámoló 

Időszak: 2021.12.07.-2022.02.15. 

 

Időrendi bontás:  

• Köb ülés (Microsoft Teams) 

o 2021.12.16. 

o 2022.01.06. 

• Bírálói vizsga: 

o 2022.01.13. 

• Rendszer egyeztetés Papp Gergellyel az ösztöndíjakért felelős referenssel. 

 

Részletes beszámoló: 

Az elmúlt időszakban aktívan részt vettem két KÖB ülésen, ahol a decemberin 

átruházott szavazati jogom volt, míg januárban a tanácskozási jogommal éltem. A KÖB 

ülésen a rendszeres sport, illetve a rendszeres tudományos ösztöndíjakban történt 

lényeges változás, amik az ösztöndíjakért felelős referens beszámolójában részletesen 

ki lettek fejtve, illetve az összes ISZTK ösztöndíjnál elhagytuk a pecsétes 

dokumentumok bekérését megkönnyítve a pályázási folyamatot.  

Ebben a félévben elkezdtem a bíráló munkát, először a már folyamatban lévő rendszeres 

szociális pályázatokkal. Januárban jelen voltam az ösztöndíjakért felelős referens által 

vezetett felkészítő kurzuson, ahol a saját felkészülésem mellett már a képzés 

adminisztratív jellegű részeiben be is segítettem. A képzés után sikeres bírálói vizsgát 

tettem, így 2022.02.02. el is kezdtük a bírálói csapattal a munkát. 

 

Itt szeretném megköszönni a bírálóknak lelkiismeretes munkájukat, amelynek 

köszönhetően idén is gördülékenyen folyik a munka a lelkes csapattal. 
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A jövőben a rendkívüli szociális ösztöndíj bírálásában, illetve az ISZTK ösztöndíjakkal 

kapcsolatos ügyekben (ahogy előző félévben is) besegítek majd Papp Gergelynek. 

Decemberben megtartottam még a vizsgaidőszak kezdetéig mind a két fogadóórámat, 

amelyek keddenként 14:15-től 16:15-ig voltak esedékesek. Az ösztöndíjas emailen 

keresztül rendszeresen válaszolok a hallgatók megkeresésére és az ösztöndíjakkal 

kapcsolatos kérdéseikre/problémáikra.  

Köszönöm, hogy elolvastad. Ha bármi kérdésed van keress bizalommal. 

Budapest, 2022.02.12. 

Kóczán Gergely 

Ösztöndíjakért felelős bizottsági tag 

osztondij@ttkhok.elte.hu 

 

 

 

 



 

Külügyi beszámoló 

Dénes Dorottya 

2021. december 4. – 2022. február 12. 

 

Időrendi bontás 

• 2022.01.23. Mentorkisokos külügyi szekció 

• 2022.02.07-03.07. Erasmus+ főpályázat 

• 2022.03.02-09. Erasmus+ Start Ösztöndíj kiírás 

• 2022.03.05. KEKrun 

 

Bevezető 

A tavaszi félév elejével elkezdődött az Erasmus+ főpályázati időszak, illetve március elejére 

kiírásra került az Erasmus+ Start Ösztöndíj. Kaptam néhány megkeresést, amikre legjobb 

tudásom szerint válaszoltam. 

 

December 

A decemberi EHÖK Külügyi Bizottsági ülés elmaradt, a következő február 15-én lesz, az 

Erasmus+ program promóciójával fogunk foglalkozni, felhasználjuk a beérkezett Start 

Ösztöndíj beszámolóit is. 

 

Január 

Januárban megírtam, illetve aktualizáltam a mentorkisokos külügyi szekcióját, márciusban 

rövid előadást fogok tartani a mentorjelölteknek. Hamarosan elkészítem a teszthez való 

kérdéseket is. Megosztottam a külügyi facebookon a KEKrun (Kárpát-medencei Egyetemek 

Kupája) március 5-ei eseményét. 

 

 



 

Február 

Az Erasmus+ főpályázati időszak február 7-március 7-ig tart, megosztottam bejegyzésben a 

külügyi facebook oldalán, valamint kiírásra került az Erasmus+ Start Ösztöndíj pályázata is a 

tavaszi félévben kiutazó hallgatóknak, ezt szintén megosztottam. 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, ha bármilyen kérdésed van, nyugodtan keress az 

alábbi elérhetőségeken. 

 

Amszterdam, 2022.02.12. 

Dénes Dorottya 

ELTE TTK Külügyi referens 

kulugy@ttkhok.elte.hu 

+36 20 500 6444 



ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlési beszámoló

Külügyi Mentorkoordinátor

Ádám Rozália

2021.12.07. − 2022.02.15.

Időrendi bontás

2021.12.07. Rendes Küldöttgyűlés

2022.01.28. Egyeztetés az ELTE IK HÖK Külügyi főmentorával/IK kari ESN koor-
dinátorral, Árva Lúcia Borbálával

Szöveges beszámoló

A megválasztásomat követően az informatikushoz, Balga Gáborhoz fordultam, aki
megigényelte a tisztséghez az új e-mail címet. Ezt követően a vizsgaidőszak folyamán
igyekeztem felvenni a kapcsolatot a pályázatomban említett két referenssel.

Az IK-ról a Külügyi főmentor, Árva Lúcia Borbála reagált is hamar a megkeresé-
semre. Vele személyesen egyeztettem január végén. Kifaggattam róla, náluk milyen a
rendszer és hogyan működik. Rávilágított, hogy a jó munkához, együttműködés szüksé-
ges az ESN rendszeresekkel − erre utal az is, hogy náluk ő tölti be mindkét tisztséget.
Ezért ezt követően megkerestem az ESN kari koordinátorát, aki viszont szintén frissen
tölti be ezt a tisztséget, így az Elnök, Milne Tamás is egyeztetni szeretett volna velem.
A mindhármunknak megfelelő időpont egyeztetésénél tartunk.

Közben felvettem e-mailben a kapcsolatot az Erasmus, valamint a Stipendium Hun-
garicum kari koordinátorával, Szedmák Orsolyával és Nagy Évával. Éva tájékoztatott,
hogy habár a karnak nincs specifikusan SH-sokat segítő rendszere, a HÖOK-nak igen. Az
ő válaszukat várom jelenleg. Továbbá ismertetett gyakori problémákat, amikkel keresik a
hallgatók, illetve programokat, amikben a jövőben segédkezni tudok.



Az eddig megkapott információk alapján elkezdtem elkészíteni a külügyi mentorkis-
okost. Ebben nagyobb hangsúlyt fektetek a Neptun kezelésére, mivel általában ezzel
kapcsolatban szoktak feltenni kérdéseket a külföldi hallgatók.

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, ha bármilyen kérdésed lenne, bátran
keress meg!

Budapest, 2022.02.12. Ádám Rozália

kulkoordinator@ttkhok.elte.hu
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Informatikus beszámoló az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlésének 

2021.12.07.-2022.02.15. 

Időrendi bontás: 

Az elmúlt időszakban nem történt olyan esemény, amelyet betudnék írni az időrendi bontásba. 

Szöveges beszámoló: 

Minden újonnan megválasztott tisztségviselő megkapta a tisztségéhez tartozó jogosultságot 

(honlapok, Slack, levelezések). Valamint az új tisztséghez, a külügyi mentorkoordinátor 

tisztséghez igényeltem új levelezést. 

Vígvári Cseperke, elnökhelyettes kérésére elkészítettem a mentorrendszer értékelő űrlapokat a 

honlapon. 

Papp Gergely, ösztöndíjakért felelős referens kérésére aktualizáltam az osztondij.elte.hu oldalt, 

így időben kikerültek a tavaszi féléves ösztöndíjkiírások. 

Komáromi István, mentorkoordinátor kérésére archiváltam a 2020/21-es mentorrendszer 

honlapját. 

Elvégzendő feladatom még archiválom a ttkhokteszt honalpon a legutóbbi szavazásokat, 

valamint előkészíteni a keddi Küldöttgyűlésre. 

Minden e-mailre és megkeresésre reagáltam. 

A pályázatomban leírtam, hogy a következő ciklusban már nem tervezek újra pályázni a 

tisztségre, így hamarosan szeretném megtalálni leendő utódomat. Ha bárki érez motivációt a 

tisztség betöltésére, az keressen bátran! 

Köszönöm, hogy elolvastad beszámolómat, ha bármilyen kérdésed, észrevételed van, akkor 

keress bátran elérhetőségeim egyikén! 

 

 

Sárisáp, 2022.02.12.         Balga Gábor 

informatikus 



 
 

Mentorkoordinátori beszámoló az ELTE TTK HÖK 

2022.02.15-i Küldöttgyűlésére 

 

Időrendi bontás: 

2021.12.07. Rendes Küldöttgyűlés 

2021.12.09. Mentorbevonó 

2021.12.16. Földrajz-Földtudományi szacs ülés 

2022.02.01. Fizika szacs ülés 

2022.02.03. Kémia szacs ülés 

2022.02.07. Biológia-Környezettudományi szacs ülés 

2022.02.08. Földrajz-Földtudományi szacs ülés 

2022.02.09. Tanárképzési szacs ülés 

2022.02.10. Matematika szacs ülés 

2022.02.12. Mentorfelelős konzultáció 

 

Szöveges beszámoló: 

A decemberi Küldöttgyűlést követően, az ott megszavazottak alapján javítottam a 

mentorkoncepciót. December 9-én lezajlott az első mentorbevonó, melyet a visszajelzések 

alapján sikeresnek gondolok. Ezzel egyidőben elindítottuk a jelentkezést, amely jelenleg is 

zajlik. 

Fritz Petra meghívására részt vettem a karácsonyi földrajz-földtudományi szacs ülésen, ahol 

beszéltem a mentorrendszerről, promóztam a jelentkezést, illetve válaszoltam a felmerülő 

kérdésekre. 

December végén felkerestem a tisztségviselőket a kisokosba kerülő anyagokkal kapcsolatban. 

Jelen beszámoló írásakor, egy-két kivételtől eltekintve, már mindenkitől megkaptam a kért 

dokumentumokat. Ezúton is köszönöm szépen a munkájukat. 

Sajnos január nagy részében beteg voltam, emiatt az eredetileg erre az időszakra tervezett 

mentoretikai kódexszel kapcsolatos fórum elmaradt, ez mindenképpen pótlásra kerül majd. 

Február eleje a mentorfelelősök kiválasztásának időszaka volt. A szakterületek véleményét is 

figyelembe véve a következő hallgatók kerültek megajánlásra Elnök Úr felé: 

• Biológia és Környezettudomány: Károlyi Dorottya és Sasvári Péter 

• Fizika: Rábóczki Bence 

• Földrajz és Földtudomány: Szekeres Kata és Kovács Ábel 



 
 

• Kémia: Gombás András 

• Matematika: Horváth Matilda Anna 

• Tanárképzés: Kovács Andrea Éva 
Gratulálok és eredményes munkát kívánok! 
 

A mentorfelelősök megválasztását követően kitűztük a második bevonó időpontját, melyet 

február 16-án 19 órától online tartunk meg. Lezajlott az első mentorfelelős konzultáció is, ahol 

főleg a következő időszak programját, illetve technikai részleteket beszéltünk át. 

A tárgyfelvételi időszak végeztével egyeztettem Sarus Balázs tanulmányi referenssel és Papp 

Gergely Sándor ösztöndíjakért felelős referenssel a felkészítő előadások időpontjáról. Ezek 

tervezett időpontja a tanulmányi ügyekkel kapcsolatban március 1. és 3., az ösztöndíjas és 

szociális ügyekkel kapcsolatban pedig március 7. és 10. 

Az előző Küldöttgyűlés óta eltelt időszakban a mentorrendszer weboldalát a kari 

informatikussal közösen folyamatosan aktualizáltuk, a levelezést kezeltem, a hallgatói 

megkereséseknek eleget tettem. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! Ha bármi kérdés felmerül, keress bátran! 

 

 

Komáromi István Tát, 2022.02.12. 

Mentorkoordinátor  

ELTE TTK HÖK  

mentorkord@ttkhok.elte.hu  

+36307131628  
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Küldöttgyűlési beszámoló 

Biológia-Környezettan Szakterületi Koordinátor 

Kása Kata Hanga 

2021. 12.07. – 2022. 02.15. 

  



 

Időrendi bontás: 

• 2021. 12. 09. – Mentorrendszer I. bevonó 

• 2021. 12. 11. – Tisztségviselői karácsony 

• 2022. 01. 13-14-15. – Educatio 

• 2022. 01. 20. – Online interaktív nyílt nap 

• 2022. 02. 03. – Online nyílt nap 

• 2022. 02. 07. Bio-KT SzaCs 

Intézet: 

Január 20-án Miklósi Ádám intézetigazgatóval és Zsákai Annamáriával közösen tartottunk 

egy zoom-os nyílt napot, aminek keretein belül középiskolás diákokkal beszélgettünk. 

Bemutattuk röviden az intézetet és válaszoltunk az esetlegesen felmerülő kérdésekre. 

Intézeti tanácsülés február 16-án lesz, többek között végre szóba kerül az új tanári KKK. Erről 

a következő beszámolómban fogok írni. 

Szakterület: 

A szakterülettel és Komáromi István mentorkoordinátorral közösen kiválasztásra került(ek) a 

következő mentorfelelős(ök). A pozícióra Károlyi Dorottyát és Sasvári Pétert választottuk, 

ezúton is szeretnék még egyszer gratulálni nekik! Szerencsére elmondhatom, hogy rendkívül 

sokan eljöttek erre a szakterületi csoportülésre és mivel Dorkán is Petin kívül is volt még egy 

jelentkező, így a megfelelő vitának is volt helye, amivel minden jelenlevő élt is. 

Egyéb események: 

Míg Andrással megtaláltuk a megfelelő dátumot a Bio-KT-Fiz felezőnek, a továbbiakban azon 

leszünk, hogy minden részletét megtervezzük, természetesen Pádár Kitti rendezvényekért 

felelős referenssel karöltve. 

Zárszó: 

Köszönöm a TTK HÖK tagjainak a közös munkát, a sok támogatást és megerősítést! A 

legtöbbet tőletek tanultam ebben a feladatkörben. Illetve külön szeretném említeni az IT 

delegáltakat és barátaimat, akik végig mind „szakmailag” mind lelkileg támogattak a nehezebb 

időszakokban!  

A biológia-környezettan szakterület delegáltjai megfelelően ellátták feladataikat. Mindennapi 

teendőimet elvégeztem, delegáltságaimmal járó kötelességeimnek eleget tettem. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! Ha bármi kérdésed lenne nyugodtan keress a 

bioszk@ttkhok.elte.hu e-mail címen! 

 



Fizika szakterületi koordinátor beszámoló

Mig András

2022.02.15

1



Időrendi bontás
• 2021.12.09. Mentorbevonó

• 2021.12.11. Tisztségviselői karácsony

• 2022.01.13-15. Educatio

• 2022.01.21. Online nyíltnap

• 2022.01.19. Fizika Intézeti Tanács

• 2022.02.01. Fizika SzaCs

• 2022.02.11. Mentorrendszer kiértékelés és zárás

• 2022.02.14. Mafihe EHB elnökségi ülés

Események
Az elmúlt két hónapban az online vizsgaidőszakra való tekintettel nem volt sok esemény a szak-
területen. A mentorbevonón jó számmal vettek részt gólyák, illetve több mentor is eljött, akik
meséltek a rendszerről, és hogy hogyan érezték magukat benne. Az Education a fizika szakterület
is képviseltette magát. Velem együtt három hallgató, valamint két oktató volt jelen különböző
napokon. A nyíltnapon én sajnos nem tudtam résztvenni, de 5 hallgató társam segédkezett a lebo-
nyolításban. Segítségüket ezúton is szeretném megköszönni! Az Intézeti Tanácson minden hallgatói
képviselő megjelent. A SzaCs-on részt vett Jenei Péter, oktató, bemutatta röviden a fizika BSc-s
és MSc-s hallgatóknak a fizika tanári kiegészítő képzéseket, beszélgettünk Ráboczki Bence fizika
mentorfelelősi pozícióra beérkezett pályázatáról, amit a SzaCs egyhangúan támogatott. Korábban
meghirdettünk egy fizika szakterületi logó pályázatot. Ennek most lett vége, a SzaCs-on kivála-
szottuk a győztest. Hamarosan elkészül annak végleges változata is. Múlt héten összegyűltünk a
tavalyi fizikás mentorokkal és Vígvári Cseperkével, hogy közösen kiérékeljük és lezárjuk a mentor-
rendszert. Az online időszak alatt elsősorban online eseményeket tervezünk, valamint elkeztük Kása
Kata Hangával a BioFiz-felező szervezését is.

2



Online szorgalmi- és vizsgaidőszak
Mivel a Fizika Intézet már a szorgalmi időszakban átállt online formára, az átállás nehézségeivel -
kiemelten a jegyszerzési lehetőségekkel - szerencsére nagyobb probléma nélkül megbírkóztunk. A
szorgalmi időszak eddig egészen simán indult, egy-kettő tárgykiírás kivételével, de azokat is sikerült
tisztázni. Külön köszönöm Sarus Balázs segítségét a tanulmányi ügyekben!

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat. Bármilyen kérdést, észrevételt szívesen fogadok!

Budapest, 2022.02.12

Mig András
Fizika szakterületi koordinátor

ELTE TTK HÖK
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Fritz Petra 

Földrajz- és Földtudományi szakterületi koordinátor 

foldtudszk@ttkhok.elte.hu 

2021. december 7. – 2022. február 15. 

 

 

Beszámoló  

az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlésének 

 

Időrendi bontás: 

• 2021. 12. 09. – Mentorrendszer I. Bevonó 

• 2021. 12. 11. – Tisztségviselői karácsony 

• 2021. 12. 13. – Földtudományis szakirányválasztó  

• 2021. 12. 13. – FF Mentorrendszer kiértékelő  

• 2021. 12. 16. – Földes karácsony 

• 2022. 01. 13-15. – Educatio Kiállítás 

• 2022. 01. 18. – FFI IT 

• 2022. 02. 02-03. – Online Nyílt Nap – FFI 

• 2022. 02. 08. – Szemeszternyitó Földes SzaCs 

 

Szöveges beszámoló: 

Intézeti Tanács 

Az FFI jelenleg online tartja üléseit, a legutóbbi alkalommal előkerült a 

rekrutáció témája is. Ezzel kapcsolatban szó esett az Educatio Szakkiállításról, 

meg lett jegyezve, hogy a jelenléti pályaorientációs rendezvények a 

járványhelyzet miatt sajnos elmaradtak. Szerencsére szakterületünkről több 

mentor is visszatért saját középiskolájába/gimnáziumába, hogy népszerűsítsék 

mailto:foldtudszk@ttkhok.elte.hu


 

 

képzéseinket. A jövőre való tekintettel szeretném megtartani ezt a szokást és 

remélhetőleg egyre többen vállalkoznak rá. 

Az online oktatás során nálunk egy tanrend sem kerül átszervezésre, nem lesz 

blokkosítás. 

Beszéltünk még az intézeti stratégiáról, teljesítményértékelési rendszerről, és 

végül meg lett említve, hogy oktatási reform is zajlik. 

Mentorrendszer 

Az első Mentorrendszer Bevonón szép számban jelentek meg földrajzos és 

földtudományis hallgatók, de remélem, hogy a második alkalomra még többen 

összejövünk. Egyelőre nagyrészt elsőévesek érdeklődnek a mentorság iránt.  

Glück Krisztinával, a szakterület volt mentorfelelősével úgy gondoltuk, hasznos 

lenne kiértékelni a 2020/2021-es Mentorrendszer tapasztalatait, élményeit. 

Összeültünk a mentorokkal és alaposan átbeszéltük az elmúlt évet és a 

részleteket megosztottuk Komáromi István mentorkoordinátorral. 

Szakterület 

Mivel a földtudományi szakterületen az első félév végén kell szakirányt 

választani, ezért december 13-ra szerveztem egy Földtudós szakirányválasztót. 

Minden szakirányról hívtam előadókat (felsőbb éves hallgatókat, 

doktoranduszokat), akik színes előadásaikkal tudták segíteni a gólyák 

döntésének megkönnyítését. 

A vizsgaidőszak első hetének végén még tartottunk egy Földes Karácsonyt, ami 

nagy népszerűségnek örvendett, több különböző évfolyamból tevődött össze a 

társaságunk. 

Február 8-án tartottuk az idei első SzaCs-ot, melynek fő témája természetesen a 

mentorfelelős választás volt. Bár az elmúlt évben 1 földtudós mentorfelelősünk 

volt, Glück Krisztina, a korábbi években mindig volt egy földrajzos is. Ehhez 

mérten szerettem volna, ha idén újra mindkét szakról tudunk megfelelő embert 

választani a pozíció betöltésére. Így Kovács Ábel (földrajz) és Szekeres Kata 

(földtudomány) lesznek a 2022/2023-as Mentorrendszer mentorfelelősei. Már 

izgatottan várom a közös munkát. 

 



 

 

Az elmúlt időszakban delegáltságaimnak eleget tettem, a megkeresésekre 

válaszoltam, fogadóóráimat (még decemberben) megtartottam, valamint a 

szakterületi delegáltak is ellátták feladataikat. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, ha kérdésed van bátran keress!  

 

Budapest, 2022. 02. 11.        Fritz Petra 



BESZÁMOLÓ

Kémia szakterületi koordinátor
2022. február 8.

IDŐRENDI BONTÁS

• 2021. 12. 07. Rendes Küldöttgyűlés

• 2021. 12. 09. Mentorrendszer Bevonó

• 2021. 12. 09. Oktatási Bizottság Gyűlés

• 2021. 12. 10. Kémikulás

• 2022. 12. 15. Kémia IT

• 2022. 01. 15. Educatio Kiállítás

• 2022. 01. 18. SzaCs Gyűlés

• 2022. 01. 19. Kémia IT

• 2022. 02. 03. Mentorfelelős választós SzaCs Gyűlés

• 2022. 02. 05. Online Nyílt Nap - Kémiai Intézet

A dőlt betűvel szedett esemény(ek)en nem tudtam megjelenni.

1. INTÉZET

Az elmúlt hónapokban az intézeti tantervekben kisebb változásokat terjesztettek elő, ez
leginkább tantárgyfelelősi és specializáció felelősi személyi változásokat és az alapszakos
Fizika tárgy reformálását foglalja magába. A diplomajegy számítási módját is szeretnék
megreformálni, így az tartalmazná a képzés alatt elvégzett kötelező tárgyak kreditekkel
súlyozott átlagát is. Ezen kívül a mesterképzésen néhány tárgy összevonását is tervezik,
ez a szabadon választható kreditek kiegyensúlyozottabb eloszlását segítené elő a félévek
között. Ez volt az Oktatási Bizottság és az elmúlt két IT fő témája is.
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2. MENTORRENDSZER

December 9-én részt vettem az első mentorbevonón, ahol megismerhettem a rendszer
iránt érdeklődőket. Az eseményen néhány idei mentor is részt vett, a szakos beszélgetés
során beszámoltak a rendszerben átélt élményeikről. Február 3-án sikeresen mentorfele-
lőst választottunk, Gombás András személyében. Úgy gondolom, hogy egy igen felkészült
és hozzáértő személyt választottunk meg erre a pozícióra, várom a vele való közös munkát.

3. REKRUTÁCIÓS ESEMÉNYEK

Szerencsém volt részt venni az Educatio Kiállításon, illetve az intézeti Nyílt nap élő
stúdióbeszélgetésén. Az Educatio szombati napján a TTK-s standnál válaszoltam a lá-
togatók kérdéseire, illetve volt nálunk néhány látványos kísérlet is, ami osztatlan sikert
aratott az érdeklődők körében. A Nyílt napon röviden bemutattam a Mentorrendszert,
illetve néhány szóban beszéltem az itteni hallgatói életről.

4. EGYEBEK

December folyamán leadtam a Kutatók Éjszakája után járó közéleti ösztöndíjakat. A
kifizetések tudomásom szerint gond nélkül megtörténtek. Az online oktatás ideje alatt
online fogadóórákat tartok, előre megbeszélt időpontban elérhető vagyok.
A következő ciklusban már nem kívánok újra pályázni erre a tisztségre, így lassan itt az
ideje megkeresnem és felkészítenem utódomat a rá váró feladatokra.

A kémia szakterület delegáltjai megfelelően ellátták a feladataikat. Mindennapi teendői-
met elvégeztem, a levelezőlistát karbantartottam, fogadóóráimat megtartottam, delegált-
ságaimmal járó kötelességeimnek eleget tettem.
Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, felmerülő kérdéseiddel keress bátran.

Vác, 2022. február 8.

Szaló-Pál Kinga
Kémia szakterületi koordinátor

ELTE TTK HÖK
kemiaszk@ttkhok.elte.hu
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Beszámoló 

Matematika szakterületi koordinátor 

Küldöttgyűlési beszámoló 2022. 02. 15. 

 

Időrendi bontás: 

• 2021. 12. 09. Intézeti Tanács 

• 2021. 12. 09. Mentorbevonó 

• 2021. 12. 11. Tisztségviselői Karácsony 

• 2021. 12. 16. Intézeti Tanács  

• 2021. 12. 30. Polónyi Richárddal megbeszélés 

• 2022. 01. 13-15. Educatio 

• 2022. 01. 24. Tanárokkal megbeszélés 

• 2022. 02. 04. Online nyílt nap 

• 2022. 01. 26. Korcsolyázás 

• 2022. 01. 28. Mesterszakos tájékoztató 

• 2022. 02. 10. Szacs 

A dőlt betűvel szedett eseményen nem tudtam megjelenni 

  



Intézet 

Jelenleg általános problémának tekinthető, hogy a másodévesek 

szakirányválasztásának szokatlan aránya miatt jelentősen kevesebb hely indult 

eredetileg az egyes kurzusokon, mint amire szükség lett volna. Szerencsére a 

tárgyfelvétel végére minden ilyen probléma megoldódott, ebben az tanárok 

rendkívül segítőkészek voltak.   

Már többször tapasztaltam és hallottam, hogy a tanárok nem látják hogy 

bizonyos dolgok, hogy néznek ki hallgatói oldalról. Arra is volt többször példa, 

hogy a tanárok nem voltak tisztában a hallgatók helyzetével/lehetőségével 

bizonyos helyzetben. Fordítva is tapasztalni lehet hasonló helyzeteket, amikor 

nem tudja a hallgató hova forduljon, mert nem látja át teljesen a tanárok 

működését. Támadt egy olyan ötletem, hogy lehetne a tanároknak tartani egy 

„fejtágítót”, ahol nem csak ők kérdezhetnek hanem én is. Ezt egyeztetve a 

tanárokkal, ők is nagyon lelkesek, szóval a közeljövőben valamelyik csütörtökön 

létre fog jönni ez a beszélgetés, ahova lemondásom miatt természetesen viszem 

az utódomat. 

Leadtam a decemberi Szacson megbeszélt ötleteinket javaslataikat a 

tanárok felé. Továbbá a problémás gyakorlatvezetőkről is egyeztettünk e-mailen. 

Az imént említett javaslatokban többek között azt is részletesen tárgyaltuk, hogy 

milyen megoldás ötleteink vannak a jövőben ennek megelőzésére. 

A Tantervreformot az Intézeti Tanácson elfogadtuk. A tanárok azt szerették 

volna, ha az első éveseknek nem lenne külön gyakorlati és előadásjegye, hanem 

egy jegyet kapnának. Ezt nem fogadtuk el, és külön értekezleten tárgyaltunk erről. 

Előtte igyekeztem kikérni tanár szakos hallgatók véleményét, hiszen náluk ez a 

rendszer működik. Továbbá egy kérdőív formájában természetes a szakterület 

véleményét is kikértem és óriási sikert aratott. Körülbelül 50 ember kitöltötte és 

érveket is sorakoztattak, így végül sikerült meggyőzni a tanárokat, hogy a két 

jegyes rendszer maradjon, mert a hallgatók 90%-a e mellé tette le a voksát. 

  



Programok  

Az Educatio-n ismét sikerült pár új, de megbízható embert aktivizálni, 

aminek nagyon örülök. Sajnos volt egy kis fennakadás, hiszen amikor kezdődött 

a rendezvény még hibrid nyílt napról volt szó, amit ez alatt a 3 nap alatt tettek át 

másik időpontba és az online térben. A kint lévő hallgatóktól legnagyobb 

örömömre azt a visszajelzést kaptam, hogy kifejezetten sok érdeklődő diákkal 

találkoztak. Az online nyílt napon idén Polónyi Richárddal vettem részt. 

Az elmúlt években a túra nem mozgatta meg annyira az embereket, ezért 

gondoltam, hogy menjünk el korcsolyázni. Nem szerettem volna péntekre tenni, 

mert akkor ütközött volna az ICE-szal viszont így a korábbi időpont miatt sajnos 

sok hallgatónak ütközött az utolsó vizsgájával, amit én csak későn tudtam meg. 

Az intézet szervezett egy online Msc-s tájékoztatót, ami határozottan nagy 

sikert aratott.  

Már korábbi beszámolóimban is volt szó a Matmuz fala szépítés akcióról, 

találtunk is neki időpontot, de Kittivel arra jutottunk, hogy jobb lenne akkora tenni 

mikor jelenléti oktatás van, mert sokan otthon maradtak az online oktatás miatt. 

A tanári szakterülettel és Kitti segítségével közösen felező bulit szervezünk 

február 26-ára. A helyszín még bizonytalan, de már intézés alatt áll. 

SzaCs 

A mentorfelelős választós SzaCs nem volt valami népszerű esemény. 

Szimpátia szavazáson az egyetlen jelöltünket Horváth Matildát megválasztottuk 

mentorfelelősnek. Sajnos eddig mentorjelöltekkel sem állunk valami fényesen, 

ezért még február elején elkezdtünk egy facebook poszt sorozatot, ahol az előző 

évi mentorok, mentorfelelősök és én magam is írunk arról miért jó mentornak 

lenni.  

Egyebek 

Polónyi Richárd jelentkezett, hogy szeretne szakterületi koordinátor lenni. 

Volt egy hosszabb megbeszélésem vele, de azóta is rendszeresen egyeztetünk. 

Kicsit izgultam, hogy nem lesz olyan ember, akire szívesen ráhagyom ezt a 

tisztséget és ő is szeretné vállalni, de abszolút pozitívan csalódtam és nyugodt 

szívvel hagyom rá Ricsire, amennyiben a Tisztelt Küldöttgyűlés is megválasztja.  

  



Köszönetnyilvánítás és összegzés 

Az elmúlt közel másfél évben úgy érzem, hogy a matematika szakterület 

elindult felfelé. Azt gondolom, ha az utódom folytatja a munkámat akkor a 

következő pár évben még jelentősebben fog látszani a változás.  

Nagyon örülök, hogy a tantervreformhoz hozzá tudtam járulni a 

munkámmal. Kifejezettem azt érzem, hogy a hallgatók számára egy rendkívül 

optimálist rendszert sikerült létrehoznunk. Hálás vagyok a tanárainknak, hogy 

ilyen kiemelkedően könnyen lehet együtt dolgozni. Minden pillanatban azt 

éreztem a közös munka során, hogy ők értünk vannak és kíváncsiak ránk. 

Szeretném megköszönni és elmondani, hogy a rengeteg nehézség ellenére 

mennyire jó és hálás feladat volt a szakterületi koordinátorának lenni a 

szakterületnek. Természetesen és nem utolsó sorban köszönöm a többi 

tisztségviselőnek és  mindenki másnak is, aki segítette a munkámat. 

Lezárás 

A matematika szakterület delegáltjai megfelelően ellátták a feladataikat. 

Mindennapi teendőimet elvégeztem, az e-mailekre válaszoltam. Köszönöm, hogy 

elolvastad a beszámolómat, ha bármi kérdésed van, fordulj hozzám bizalommal. 

Budapest, 2021. 12. 04. Akály Alexandra

 Matematika Szakterületi Koordinátor

 matekszk@ttkhok.elte.hu  
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Tanárképzési szakterületi koordinátori beszámoló 

2021.12.07.-2022.02.15. 

 

Időrendi bontás 

 
• 2021.12.09. – I. Mentorbevonó 

• 2022.01.06. – Megbeszélés a tanárképzési referensekkel 

• 2022.01.07. – Pedagógusképzési és Pedagógus-továbbképzési Tanács Ülése 

• 2022.01.13. – Educatio 

• 2022.01.14. – Pedagógusképzési és Pedagógus-továbbképzési Tanács Ülése 

• 2022.01.28. – Pedagógusképzési és Pedagógus-továbbképzési Tanács Ülése 

• 2022.02.02. – Pedagógusképzés Egyeztető Testülete 

• 2022.02.09. – SzaCs 

 

Pedagógusképzési és Pedagógus-továbbképzési Tanács Ülése 

Januárban elkezdődtek a munkák a tanárképzés teljes átalakulásával kapcsolatban, így 

szinte minden héten volt ülésünk, emellett a tanárképzési referensekkel is folyamatosan 

egyeztettünk a kérdéseinkről, gondolatainkról az elmúlt hónapban. Jelenleg már elfogadtuk a 

kreditallokációt az osztatlan és a rövidciklusú tanárképzésekre is, így most kezdődik majd a 

munka a különböző szakterületeken. Ezekben is igyekszünk majd a legjobb tudásunk szerint 

képviselni a hallgatókat. 

Mentorrendszer: 

A mentorbevonó jó hangulatban telt, bár sajnos nem voltunk sokan a szakterületről, 

remélem, a következőn ez a szám növekedni fog, és sok mentorjelöltünk lesz idén is.  

A Mentorkisokosban a tanáris részt még sajnos nem sikerült elkészítenem. A képzés teljes 

átalakulása, a gyakorlatok teljes újragondolása miatt sok minden vagy bizonytalan, vagy még 

semmit nem tudunk arról hogyan fog jövőre kinézni. A Küldöttgyűlésig reményeim szerint el 

fogom tudni küldeni, bár sajnos így is ki kell majd még egészíteni a közeljövőben, mert sok 

helyen hiányos maradt. (Például éppen a gyakorlatok résznél) 

SzaCs 

A mentorfelelős választó SzaCs-ot online formában tartottuk meg. Egyetlen jelöltünket, 

Kovács Andreát a szakterület a szimpátiaszavazáson egyhangúlag megválasztotta, és 

Komáromi István mentorkoordinátor is támogatásáról biztosította. Ezúton is gratulálok neki, 

várom a közös munkát!  
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Beszéltünk továbbá a tantervmódosítás jelenlegi állásáról, és az idei 

programlehetőségekről is. Nagy örömömre - az online találkozás ellenére - kb. 20-an részt 

vettek az eseményen. A SzaCs összefoglalójával már elkészültem, és megosztottam az 

eseménynél. 

Egyéb: 

Az Educatio kiállítás idén is jól zajlott. Sok tanáris hallgató részt vett a TTK-ról és 

népszerűsítették a szakunkat. Ezúton is köszönöm a munkájukat és a lelkesedésüket, amivel 

meséltek az érdeklődőknek! 

A vizsgaidőszak rendben ment, ha adódtak is problémák, a hallgatóknak sikerült az 

oktatókkal megbeszélniük azokat.  

 

A hallgatói és egyéb megkeresésekre reagáltam, delegáltságaimmal járó 

kötelezettségeimnek eleget tettem. A különböző Intézeti Tanácsokban jelen lévő tanárszakos 

hallgatói delegáltak kötelezettségeiket ellátták, tevékenységükről beszámoltak.  

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat. Ha bármilyen kérdés felmerül benned a 

leírtakkal kapcsolatban, keress bátran! 

 

Etyek, 2022.02.12.        

Juhász Anna Tímea 

Tanárképzési szakterületi koordinátor 

tanarszk@ttkhok.elte.hu 

 

 

 



EB Elnök beszámolója.
2021.12.07-2022.02.12

Időrendi bontás:
12.07 Rendes Küldöttgyűlés
12.18 EHÖK EB ülés
12.26 Rendkívüli EHÖK EB ülés
01.13 EHÖK EB ülés

Az elmúlt időszakban főként az EHÖK EB-et érintő tevékenységem volt aktív. Részt vettem az
üléseken, igyekeztem minél többet hozzáadni a felmerülő ügyek megoldásához. Ez többek
között emailek megválaszolása, Alapszabály értelmezés és indoklások írásában merült ki.

Ezen felül a karon felmerülő kérdésekre válaszoltam, hivatalos megkeresés ugyan nem
érkezett, viszont hétköznapi szintű Alapszabály értelmezés és ismertetés történt több
alkalommal is, valamint az azóta történt mandátum változásokat dokumentáltuk és értesítettük
az érintetteket.

Ismét szeretném kihangsúlyozni, hogy amennyiben valakiben kérdés merül fel akár az
Alapszabállyal akár működéssel kapcsolatban, az keressen minket bizalommal, hogy minél
hatékonyabban tudjunk működni.

2022.02.12., Budapest
Juharos Eszter

ELTE TTK HÖK EB Elnök
eb@ttkhok.elte.hu



Küldöttgyűlési beszámoló
Kovács Zoltán ellenőrző bizottsági tag

2022. 02. 15-ei küldöttgyűlésre

Beszámoló
Az utóbbi időszak sem volt túl eseménydús ellenőrző bizottsági szempontból. Az online
átállás miatt a személyes fogadóórákat felváltották az online megbeszélések egyeztetett
időpontokban, de ezeket nem tudtuk ellenőrizni. Az ellenőrző bizottság többi tagjával követtük
a mandátumok állapotát, a lemondásokat és ezek alapján értesítettük az új képviselőket. A
tavaszi félévben lesznek esedékesek a hallgatói önkormányzati választások, ahol a mi
feladatunk lesz ellenőrizni a választási bizottság szabályos működését.

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat. Ha bármi észrevételed vagy kérdésed van a
munkámmal kapcsolatban, keress nyugodtan a kovzoltan@student.elte.hu e-mail címen,
vagy amennyiben az ellenőrző bizottság felé lenne kérdésed, nyugodtan küldd el az
eb@ttkhok.elte.hu címré, és igyekszünk mihamarabb válaszolni.

Gyöngyös, 2022. 02. 12.
Kovács Zoltán
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ELTE TTK HÖK
Ellenőrző bizottsági tag beszámolója

2021.12.07 - 2022.02.15

2022.02.09 Tisztségviselői ülés

Az elmúlt időszakban a bizottságnak számottevő munkàja nem volt, hiszen a
vizsgaidőszakban, sem küldöttgyűlés, sem pedig választmány nem volt.
A tisztségviselői ülésen részt vettem, ahol Jeges Viktor elnök úr tájékoztatott minket az
elmúlt időszak történéseiről.

Decemberben részt vettem én is a tisztségviselői karácsonyon. Meglátásom szerint minden
jelenlévő jól érezte magát.

Hivatalos megkeresést semmilyen ügyben nem kaptunk, ellenben egy-két alkalommal
előfordult hogy valaki kérdéssel fordult hozzánk, ezeket igyekeztünk legjobb tudásunk
szerint, a lehető leghamarabb megválaszolni.

Mivel a félévet ismét online kezdtük, ezért a fogadóórák is ismét előzetes egyeztetés
alapjáni onlineba csúsztak, de ahogy visszaállunk jelenléti oktatásra, ismét fogjuk ellenőrizni
a megtartásukat.

A megszűnő mandátumokat, lemondásokat, és a póttag listáról bekerültek változásait
követtük. Minden érintettet, és a küldöttgyűlést is minden esetben elektronikus levél
formájában  tájékoztattam.

Egy hónap múlva lesznek esedékesek az idei választások, a következő nagy feladat a
választási bizottság ellenőrzése lesz. Reméljük ez gördülékenyen fog menni.

Hódmezővásárhely
2022.02.12

Hegedűs Dávid
eb@ttkhok.elte.hu









 

Beszámoló 

ELTE TTK Hallgatói Alapítvány 

2021. december 7. – 2022. február 15. 

 

Előgondolatok 

Az előző rendes küldöttgyűlés óta az ELTE TTK Hallgatói Alapítvány csapata szervezői 

munkát végzett, hogy a 2022-es év méltón kezdődhessen el. 

Történések 

 2022. január 28-30-ig lezajlott az ICE Királyréten, ahol összesen végül 49 ember vett részt, 

aminek rendkívül örülünk, hogy 3 év után méltón térhetett vissza rendezvény. Itt is szeretnénk 

megköszönni a szervezők munkáját. Véleményünk szerint sikeres rendezvényen „csúsztunk” 

együtt.  

 Segítséget nyújtunk a 2022. február 17-ei Álarcosbálhoz, szeretnénk megköszönni Párdár 

Kitti munkáját. 

 A márciusi hosszú hétvégére tervezett Prágai kirándulásunk nagy népszerűségnek örvend, 

még most is vizsgáljuk a lehetőségeket, hogy miként tudnánk több embert elvinni. Az előzetes 

tervekhez képest 1 busz helyett 2 buszt indítunk, eddig 112 fő biztos részvételével számolunk. 

Szeretnénk óriási hálát adni Fritz Petra és Német Csilla munkájáért. Ezenfelül szeretnénk 

megköszönni a megosztásokat és a meghívásokat is.  

Záró gondolatok 

 Szeretnénk megtartani a jelenlegi lendületünket az év további részére is. Mindenképpen 

szeretnénk újraindítani az üzemELTEtés programsorozatunkat. 

 Az ELTE TTK Hallgatói Alapítvány csapata szeretné felhívni mindenki figyelmét, hogy 

továbbra is várjuk az önkénteseket! 

Ha felmerülne bennetek bármilyen kérdés, nyugodtan keressetek minket a lenti elérhetőségeken! 

Budapest, 2021. február 12. 

 

 Horváth Luca 

+20/259-9364 

elnok@alapitvany.elte.hu 

 

Rádl Attila 

+20/228-6699 

titkar@alapitvany.elte.hu 



 

 

 

Pályázat Matematika 

Szakterületi Koordinátor 

tisztségre 

Polónyi Richárd 

2022. Február 
 

 

 

 

 

 



Bemutatkozás 

Polónyi Richárd vagyok másodéves hallgató, alkalmazott matematikus szakirányon. Cegléden 

születtem 2001. 07. 13-án. A középiskolát Budapesten a Szilágyi Erzsébet Gimnáziumban végeztem.  

 

Motiváció 

A szakterületen nagyon kevés aktív hallgató van, akik részt vesznek a szakos és kari közéletben, 

emiatt úgy érzem, hogy a matematika szakterület el van határolódva a TTK többi szakterületétől. 

Megválasztásom esetén, egyik fő célom a jelenleg nem aktív hallgatók bevonása lenne a szakterületi 

és a kari közéletébe.  

Fontosnak tartom, hogy a szakterület hallgatói hamar és pontos tájékoztatást kapjanak a 

Hallgatói Önkormányzat és a Matematika Intézet különböző gyűlésein megszavazott és megvitatott, a 

hallgatókat érintő ügyekről. Ezért a kommunikáció gyorsaságára és egyszerűségére szeretnék nagy 

hangsúlyt fektetni.  

2021 novemberében volt lehetőségem részt venni egy Intézeti Tanács gyűlésen, ahol a 

tantervreformról volt szó. 2022 januárban az educatio kiállításon, majd februárban az online nyílt 

napon volt lehetőségem népszerűsíteni a matematika szakterületet. 

 

Tervek 

Tanterv 

Az intézet jelenleg tantervreformon dolgozik. Szeretném hallgatói oldalról segíteni az intézet 

munkáját, és képviselni a szakterület hallgatóinak érdekeit. A tantervreformról szeretnék írni majd egy 

részletes összefoglalót, ami segíthet az elsős évfolyamnak, és mentoraiknak a tájékozódásban és 

felkészülésben az őszi félévre.  

 

Szakterületi csoport 

Sajnos jelenleg nincs sok aktív tagja a szakterületi csoportnak. Szeretném bevonni az első- és 

másodéves hallgatókat, ezért nagy hangsúlyt fektetnék a Szacs promótálására. Fontosnak tartom, a 

rendszeres Szakterületi csoport gyűléseket, nagyjából három hetente, hogy a felmerülő problémákról, 

aktualitásokról folyamatos legyen a diszkusszió. Hallgatótársaimat szeretném bevonni a programok 

szervezésébe, hogy azok lebonyolítása problémamentes legyen, és ötleteikkel, észrevételeikkel több 

ember számára legyenek vonzóak azok. A szakterületi csoport gyűlések előtt, azok facebook 

eseményében szeretnék egy olyan felületet is közzétenni, ahol a hallgatók feltüntethetik, hogy milyen 

témákról legyen szó a gyűlésen, ettől függetlenül nem kötelező megjelenni azon, ez szerintem 

meggyorsítaná egyes problémák megoldását. Az alkalmakon elhangzottakról tervezek megosztani 

összefoglaló dokumentumokat, hogy azon hallgatók is könnyen tájékozódhassanak egy-egy gyűlésen 

megbeszélt témákról, akik nem tudtak azon részt venni.  

 



Érdekképviselet 

Jelenleg ketten aktívak a megválasztott képviselők közül a küldöttgyűlésben. Szeretném elérni, 

hogy a jövőben többen jelentkezzen, hogy ki legyen használva mind a hat helye a matematika 

szakterületnek. Úgy gondolom, hogy ha sikerül elérni, hogy több aktív hallgató legyen a szakterületen, 

például többen vesznek részt szakterületi csoport gyűléseken és többen járnak programokra, akkor ez 

a probléma megoldódik magától. A szakterület delegáltjaival és képviselőivel folyamatosan szeretnék 

egyeztetni, hogy a különböző bizottságokban milyen hallgatókat érintő kérdésekről volt szó.  

Maszat 

Az őszi Maszat koordinátorok tudják folytatni ebben a félévben is a munkájukat. Sajnos ősszel 

kevesen keresték fel őket, ezért szeretném jobban népszerűsíteni ezt a lehetőséget és ha igény van rá, 

akkor még embereket felkeresni, hogy tartsanak alkalmakat.  

Programok 

Az online oktatás miatt a jelenléti helyett elsősorban online programokat szerveznék, ezért a 

matekos teadélután helyett társasestek lennének többhetente, amennyiben lehetséges, akkor más 

szakterületekkel együtt. Ha márciusban lehetséges, akkor a PÍ naPÍ PÍknik lenne az első jelenléti 

program a félévben. Ha ez mégsem lehetséges, akkor hasonló túrázós játékot szeretnék szervezni, mit 

az tavaly volt, remélhetőleg később több alkalommal is tudjuk majd pótolni a félév során. A matekos 

mesedélután egy korábban népszerű program volt. Úgy gondolom, hogy ez online formában is 

megtartható, ezért legalább egyet szeretnék szervezni belőle tavasszal.  

Amennyiben a tavaszi félév során jelenléti oktatás is lesz, akkor szeretnék szervezni a túrázáson 

felül egy egynapos sporteseményt is, például mini foci vagy kosárlabda bajnokság. Az őszi féléveben 

sikeres volt a lézerharcos program, ezért tavasszal szeretnék szervezni belőle egy alkalmat.  

 A Tanárképzési szakterülettel együtt kerül megrendezésre valószínűleg március 5-én a felező 

buli, a képzés felénél tartó hallgatók részére. Úgy gondolom, hogy a Tanárképzési szakterületi 

koordinátorral és a Rendezvény szervező referenssel könnyen együtt tudunk dolgozni majd. 

Mentorrendszer 

Úgy gondolom, hogy a mentorkoordinátorral és a mentorfelelőssel is könnyen együtt fogunk 

dolgozni, és tudom majd segíteni a munkájukat. A tantervreform miatt nagy hangsúlyt szeretnék 

fektetni a mentorkisokos szerkesztésére. 

Zárszó 

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat, ha merült fel benned kérdés, vagy észrevétel, 

keress az alábbi elérhetőségeken vagy Facebookon.  Köszönöm barátaimnak és ismerőseimnek a 

támogatást és a segítséget a felkészülésben, külön Akály Alexandrának.  

Telefon: +36 30/976-8026 

email: polonyiricsy@gmail.com, polrichard@student.elte.hu  

 

Polónyi Richárd                   Budapest, 2022. 02. 11. 
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